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Skrivelse till kommunstyrelsen   

  

I Växjö kommun byggs det en hel del, men att det byggs många bostäder är en 

klen tröst för några. Hyresnivåerna i nybyggda hus är i de flesta fall för höga för den 

med begränsad ekonomi. För att möjliggöra hyresrätter till rimliga priser anser vi 

socialdemokrater att bostäder som byggs med investeringsstöd ska ha förtur i 

markanvisning. Investeringsstöd ska ge möjlighet för bostadsbolag att bygga 

bostäder med rimlig hyra som folk har råd att bo i.  

  

Socialdemokraterna föreslår:  

Att byggbolag som bygger med investeringsstöd ska ha förtur i kommunens 

markanvisning 
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